
Zápisnica č. 6/2024 
zo zasadnutia finančnej komisie, zo dňa  22. 10. 2024 

 
Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
    
Program:  
 
1. Návrh na zmenu rozpočtu mesta na rok 2024 

2. Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2023 

3. Rôzne.  

 
     Zasadnutie komisie začalo o 15.30 hodine na MsÚ, otvoril ho predseda finančnej komisie Ing. 

Pavol Kalman, ktorý privítal prítomných členov komisie. Komisia rokovala v súlade  s programom 

zasadnutia, ktorý bol jednohlasne schválený. 

     Komisia bola uznášaniaschopná za účasti 8 členov. Členova Ing. Martin Urban,  Ing. Andrej 

Tomiš a Ing. Jaroslav Hložek sa ospravedlnili z účasti na finančnej komisii. 

      

  K bodu 1. 

Návrh na zmenu rozpočtu mesta na rok 2024 na úrovni bežného a kapitálového rozpočtu mesta. Návrhom 

na zmenu rozpočtu sa celkové príjmy rozpočtu mesta zvyšujú o 533 190 Eur a celkové výdavky rozpočtu 

mesta sa zvyšujú o 540 688 Eur.  

Prebytok rozpočtu mesta na rok 2024 sa znižuje o 7 498 Eur a rozpočet mesta je zostavený s celkovým 

prebytkom vo výške 92 891 Eur. 

    Hlasovanie:      prítomní:  8,     za: 8 ,    proti: 0,     zdržal sa: 0     
 
Finančná komisia berie na vedomie predložený materiál a odporúča MsZ na schválenie. 

 

K bodu 2.  
 
Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2023 za Mesto 
Senica ako materskú účtovnú jednotku a jej pridružené účtovné jednotky. 
 
     Hlasovanie:      prítomní:  8,    za: 8,     proti: 0,     zdržal sa: 0   

 

Finančná komisia berie na vedomie predloženú správu a odporúča MsZ na schválenie. 

 

  

 



 
           

K bodu 3.  
 
 V bode rôzne vedúci finančného oddelenia podal finančnej komisii nasledovné informácie: 
 

1. Vývoj podielových daní za desať mesiacov - 290 tis. Eur oproti rozpočtu.     
2. Informácia o stave možnosti realizácie  jednotlivých projektov. 

V rámci zamietnutých projektov cez Plán Obnovy – SIEA: 

- zníženie energetickej náročnosti budovy 4. ZŠsMŠ 

- rekonštrukcia administratívnej budovy v Kunove (Spoločenský dom) 

- rekonštrukcia objektu hasičskej zbrojnice 

 - rekonštrukcia MŠ Robotnícka je podaná na Envirofonde a ešte cez SIEA – z obidvoch 
zatiaľ bez spätnej väzby. 

- realizácia telocvične ZŠ Komenského – máme komplet pripravené (zatiaľ bez stavebného   
povolenia). 

- hľadáme respektíve  čakáme na vhodné výzvy (Fond na podporu športu – aktuálne výzvy       
len pre obce do 3 000 obyvateľov). 

 
3. Informácia o dôležitých faktoch ovplyvňujúcich návrh rozpočtu na rok 2025. 

 

 

Zasadnutie finančnej komisie ukončil predseda poďakovaním prítomným členom za účasť. 
 
 
 
 
 
                                                                                                        Ing. Pavol Kalman 
                                                                                                         predseda komisie 
 
 
 
 
 
 
 
Senica 24. 10. 2024 
Zapísala: Monika Rišková 


